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                         Møde i bestyrelsen 23 oktober 2023, kl. 17 til 20 
 

Referat 

 

 
Deltagere fra bestyrelsen: Jan Bønding (fmd. og kasserer), Henrik Jessen Hansen, 

Dorte Steensgaard, Morten Spiegelhauer, Anders Nygaard Rieder. 

Øvrige deltagere: Camilla Reinbothe, Chef for Blocs & Walls. 

Afbud: Jonas Thrane, Anders Strange, Lars Nørgaard Hansen, Nel Lise Sørvin 

_______________________________________________________ 

  
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra mødet 19 september 2023 

Dagsordenen og referatet er godkendt 
_____________________________________________________________________ 
2. Driftsberetning 

Chefen for Blocs & Walls besvarer evt. spørgsmål til den skriftlige driftsberetning, der er 

vedlagt dagsordenen. 

Referat: Beretningen, der ser rigtig fin ud er taget til efterretning. 

______________________________________________________________ 
3. Nuværende og fremadrettet klub og organisation  

Opfølgning af bestyrelsens fokus-workshop den 26. september kl. 17 
Referat:  Nel og Lars var drivende i opsamling af noter og konklusioner. Da de begge har 
afbud møde dd, udsættes dette punkt til næste bestyrelsesmøde. 

_____________________________________________________________________ 
4. Beslutningspunkter 

a) Forslag fra medlem om at lave regler om babyer i hal: Er det muligt at opstille 

nogle regler for medbringelse af små babyer i hallen inden for åbningstiden? Det kan 
være meget forstyrrende/distraherende med babyskrig og gråd – særligt under den 

dyrebare morgen- og formiddagsklatring. Jeg forstår godt det praktiske aspekt af at 
kunne tage helt små børn med sig når man gerne vil klatre, men måske det kan 

begrænses til specifikke dage – f.eks. søndag og tirsdag (eller en anden hverdag)?  
 

 
Referat/beslutning. Bestyrelsen ønsker ikke noget forbud mod børn/babyer som sådan, 

men der er brug for at genbesøge adfærds kodex for hvordan børn og forældre skal opføre 
sig i hallen. Der laves in pamflet til Cafeen og skrives en opsamling på næste nyhedsbrev. 

Dette er formodentlig noget som skal genbesøges med regelmæssige mellemrum. 
 

b) Brev fra Mitchell Jagd  

ang. brug af det optiske tårn til private formål, mulighed for rutebyg på Sundholm og 

sikkerhed i forbindelses med klubbens rutebyg på Sundholm. Brevet ligger i 

mødefolderen 

Referat/Beslutning:  

MJ forslår at tårnet kan bruges til almindelige formål uden booking. Bestyrelsens mener 

dette er en interessant mulighed, men må også konstatere at der er en afvejning af 
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tid/administration hvis brug af tårnet åbnes for alle til møder, studieplads, ect. Vi må 

indse at ”klubånd og kollektiv ansvarlighed” ikke er tilstrækkeligt til at der kan være fri 

adgang samtidig med at tårnet bevares rent og ryddelig. Vi ved også at bruger drevet 

adgang via ”nøglevagt” i praksis bare er adgang for dem med nøgle.  

MJ forslår muligheder for medlemmers rutebyg. Det er bestyrelsens holdning og vurdering 

at generel høj og konsistent kvalitet af rutebyg er yderst vigtig for at klubben kan matche 

brugernes forventninger med oplevelse af ruternes kvalitet. Dette kan vi kun opretholde 

med professionel rutebyg.  

MJ stiller spørgsmål til sikkerhedsrutiner ved rutebyg. DBKK noterer at klubben har 

udførlige nedskrevne procedurer for rutebyg og tilhørende sikkerhedstræning af 

rutebyggerne. Dette omfatter både byggerens egen sikkerhed, sikkerhed på byggestedet 

og brugeren/klatrerens sikkerhed ved efterfølgende klatring.  

MJ stiller spørgsmål til praksis og regler for forældre og deres børns føring. Bestyrelsen 

bemærker at regler for børns føring er helt velbeskrevne, både for DBKK-medlemmer, 

gæster med børn og i forbindelse med andre klubbers gruppe besøg. Bestyrelsen 

bemærker også at der specifikt er arbejdet på at undgå praksis hvor forældre uddanner 

egne børn i klatrehallen.  

 

Formanden laver et skriftligt svar til til MJ. Brevet ligger i mødefolderen. 

 

c) Skal vi afholde DM i 2024? DKlaF foreslår den 5. oktober. 

Vi har tidligere sagt at en stor konkurrence hvert andet år og vi har jo NM i 2023.  
 
Beslutning: Det er meget ressource-tungt både på udgifter og tid til 
forberedelser/planlægning at afholde DM. Bestyrelsen har tidligere tage en principiel 
beslutning om kun at lægge hus og ressourcer til DM hver andet år, dvs næste gang i 
2025. Dette meddeles DKLaf 
 

d) Susanne ansættelseskontrakt 

Susanne har i en længere periode varetaget funktioner i relation til opgaverne med 

Team Copenhagen med flere efter hinanden følgende midlertidige ansættelse. Denne 

bør/skal ændres til en funktionærkontrakt. Funktionærstilling (ca. 1 arbejdsdag pr/uge) 

godkendes bestyrelsen. 

 

Beslutning: Bestyrelse godkender fastansættelsen på den nævnte time antal. Udgifter 

til løn/pension er marginalt højere som følge af fastansættelsen. 

 

 
5. Punkter til drøftelse 

a. aktionslisten 

Seneste udgave er vedlagt. 

 
Aktion: Det noteres at forretningsordenen der har ligget i draft siden 2021 laves i 
endelig version. 

 
b. Orientering om møde Amager Bakke fonden 

Orientering om Jonas og Jans møde med AB fonden med henblik på at få adgang til 
klatring i skibakkens åbningstid. 
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Referat:  Der er efterhånden ved at være en løsning i sigte. Man er ved at opnå 
enighed om sikker anvendelse af klatrevæggen således at der kan klatres samtidig med 
øvrig brug af Amagerbakke. 

 

 

____________________________________________________________________________ 

6. Orientering om økonomi og budgetopfølgning 

Kassereren kommer med opdatering. September regnskab er lagt på google drev. Det 

negative beløb for 10 turkort i september skyldes at justeringen af klip for august ved en 

fejl er bogført i september. År til dato tal er derimod korrekt.  

 

 

Referat: Kasserens forslag til at binde indestående i banken med henblik på forrentning 

blev godkendt. 

______________________________________________________________________ 
7. Orientering fra udvalg 

Der savnes status for bogudvalg, bjergsportsudvalg, Kullen udvalg og Kullenhytten udvalg. 
Er disse udvalg aktive? Der er brug for tilbagemelding fra Nel og Anders Rieder der har en 
aktion. Vi har tidligere besluttet at alle udvalg skulle indkaldes i 2023. Det erfares at 
klubtursudvalget pt kun består af Sally. 

 

Referat: Turudvalg, der er konkrete planer for turkalender for 2024. Bjergsportsudvalget er 
helt inaktivt og behøver nye medlemmer. Et boulder trænings udvalg er blevet foreslået, 
måske skal det være en del af boulderudvalget? Bogudvalg diskuteres og om formatet skal 
gentænkes, evt som en åben webside hvor biddrag fra klubbes 75år. 

_____________________________________________________________________________ 
8. Eventuelt 

Camilla orienterer om planlægningen af NM-lead og den snarligt kommende BW Boulder 

Cup. 


